
Protokół 

SAMORZĄD MIESZKAŃCÓW. 

OSIEDLA "f!LACHO"\'\'NIA· 
ZAJiZf~D O!!IEDLA 

47-225 K~dzłefzYI,-Koźle posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 04.09.2018roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyt\ska, która na wstępie: 

l) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 10 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

Porządek obrad: 
l. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami 
4. Omówienie zgłoszonych problemów przez mieszkańców na spotkaniu z dzielnicowym. 
5. Omówienie spraw dotyczących osiedla (pisma i odpowiedzi z urzędu - projekt planu dochodów i 
wydatków przewidzianych do wykonania w 20 I 9roku) 
6. Omówienie możliwości zachęcenia mieszkańców do wzięcia udziału w nadchodzących 
wyborach samorządowych . 

7. Omówienie form nagrodzenia drużyn piłkarskich , które biorą udział w turnieju młodzików w 
Osiedlu Blachownia. 
8. Zapytania członków RO i ZRO 
9. Wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 

Ad, 1 
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie 
li sty obecności. 

LAd. 2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 10 członków RO. 

Ad,3,4,S 
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań, 
przewodnicząca zdała relację z przebiegu pikniku, który organizowała RO 16.06.201r. Rozliczyła 
koszty imprezy przedstawiając faktury. 
Spotkanie mieszkańców z dzielnicowym nie było ze względu na urlop dzielnicowego osiedla. 
Przewodnicząca omówiła działania jakie podjęto w sprawie uciążliwości zakładu produkcyjnego 
"MNIAM MNIAM" działającego przy budynkach mieszkalnych ul. Tuwima. Omówiono 
odpowiedzi na pisma jakie wysłano w tej sprawie. 
W związku z przystąpieniem do opracowania projektu budżetu miasta na rok 2019 ROB po 
dyskusj i przegłosowała konieczność podniesienia do 30000 zł kwoty na zaplanowane przez RO 
zadania. 
Omówiono także propozycje dotyczące projektu budżetu miasta na rok 20 19r niezwiązane z 
utrzymaniem i funkcjonowaniem biura RO. 
Dokument dołączono do protokołu. 



Ad.6 
Zebrani dyskutowali jak zachęcić mieszkańców do aktywnego udziału w wyborach samorządowych 
2018 . Padło kilka propozycji które zostaną omówione na następnym spotkaniu. 

Ad. 7 
Członkowie rady pozytywnie zaopiniowali prośbę o współorganizację turnieju piłkarskiego 
młodzików w Osiedlu Blachownia 

4) Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:00 

W załączeniu : 

l. lista obecności 

Protokolant Prowadząca posiedzenie 

Przewodnicz"cy Z d 
O . ., Brzą u 

sledla BLAC OWNIA 

Małgorzata. 2:r; czyńskc 


